

呼吸道合胞病毒 (RSV) 疫苗 Respiratory Syncytial Virus (RSV) Vaccine

RSV呼吸道合胞病毒疫苗為
60歲或以上長者提供保護
Respiratory Syncytial Virus (RSV) Vaccine
provides protection for seniors aged 60
or above



港幣 \$3,130
(HKD)

以上價錢包括普通科醫生診症費和疫苗的費用。

The above price includes General Practitioner consultation fee and fee for vaccine.



RSV是一種傳染性病毒，
是造成全球各地呼吸系統疾病的常見成因。
RSV病毒會損害病人的肺部和呼吸系統，
因此有機會令長者出現嚴重併發症或死亡。

As an infectious virus and a common cause of respiratory illnesses worldwide, the RSV can damage the lungs and respiratory system, and may lead to severe complications or even death in seniors.



接種群組

適用於60歲或以上人士，以預防由呼吸道合胞病毒引致的下呼吸道感染

Vaccination Recipients

Applicable to all adults aged 60 years, which aims to prevent lower respiratory tract disease (LRTD) resulting from respiratory syncytial virus (RSV) infection.



1劑 One Dose



預約電話
Booking Hotline

3946 6188

地址
Address

香港新界沙田澤祥街9號香港中文大學醫院11樓保健中心
11/F Wellness Centre, CUHK Medical Centre, 9 Chak Cheung Street, Shatin, New Territories, Hong Kong

一般在接種此疫苗後，都不會有嚴重反應。常見的副作用與其他疫苗相似，包括：輕微而短暫徵狀包括頭痛、頭暈和疲倦，以及接種部位疼痛或紅腫。如出現風疹塊、口舌腫脹或呼吸困難等較為罕見的嚴重過敏反應，患者必須立即求醫。

Most people receiving the vaccine do not have serious reactions. Common side effects are similar to those from other vaccines, including: mild and short lasting headache, dizziness and fatigue as well as soreness, redness or swelling at the injection site. Severe allergic reactions like hives, swelling of the lips or tongue, and difficulties in breathing are rare and require emergency medical consultation.

條款及細則

1. 以上服務必須提前預約。
2. 以上服務只由指定醫生提供。
3. 如醫生判斷病人不適合接種此疫苗，本院只會按現行價格收取醫生諮詢費和（如適用）相關的檢查和藥物費用。
4. 香港中文大學醫學中心有限公司（「中大醫院」）保留隨時更改以上服務之條款及細則的權利而毋須另行通知。如有任何爭議，概以中大醫院的決定為最終決定。

Terms and Conditions

1. Advance booking is required.
2. The above service is only provided by designated doctors.
3. If the doctor determines that the patient is not suitable to receive the vaccine, only doctor consultation fee and (if applicable) any related diagnostic and medication fee will be charged according to the prevailing listed price(s).
4. CUHK Medical Centre Limited ("CUHKMC") reserves the right to vary the terms and conditions of the above service at any time without prior notice. In the case of dispute, the decision of CUHKMC shall be final.

